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Zápisnica č. 1/2024  

zo zasadnutia Komisie pre financie a rozpočet 
 

 

 

Dátum konania zasadnutia komisie: 14.02.2024 

Čas začatia zasadnutia komisie:  18:30 hod. 

Miesto konania zasadnutia komisie: zasadacia miestnosť Obecného úradu Pernek 

 

Zasadnutie komisie zvolal:  Ivan Kahanec – predseda komisie 

Zasadnutie komisie vedie:  Ivan Kahanec – predseda komisie 

Zapisovateľ:    Ivan Kahanec 

Overovateľ:    Mgr. Jozef Smolinský 

 

Prítomní členovia komisie: 

1. Ivan Kahanec – predseda komisie 

2. Mgr. Jozef Smolinský 

3. Mgr. Milan Vanga  

 

Neprítomný člen komisie:  

4. Mgr. Marián Beliansky – ospravedlnený 

5. JUDr. Katarína Gombárová  - ospravedlnená 

 

Prítomní pozvaní hostia: 

Ing. Eva Vlčková – kontrolórka obce 

Ing. Martin Ledník – starosta obce Pernek 

Ďalší prítomní:  
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Komisia je uznášaniaschopná, pretože sú prítomní 3 z piatich členov komisie. 

 

Návrh programu zasadnutia komisie: 

1. Vývoj príjmov obce z podielových daní a medziročné porovnanie 

2. Vývoj príjmov obce z miestnych daní v roku 2023  

3. Vývoj výdavkov obce na energie: elektrina a plyn  

4. VZN č. 1/2024 - Zásady hospodárenia s majetkom obce Pernek 

5. Rekonštrukcia hasičskej zbrojnice – aktuálny stav 

6. Rôzne 

a. Informácia zo stavebnej komisie o návrhoch na zníženie energetickej náročnosti 

budov vo vlastníctve obce 

 

Hlasovanie o schválení návrhu programu zasadnutia komisie: 

ZA:  3 (Kahanec, Mgr. Smolinský, Mgr. Vanga) 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

 

1. Vývoj príjmov obce z podielových daní a medziročné porovnanie 

V roku 2023 mala obec za celý rok nárast príjmov z podielových daní na úrovni očakávaní 

finančnej komisie: + 10%. V januári 2024 prišli obci podielové dane o 6,1 % vyššie ako 

v januári 2023. Podľa prognózy MF SR by mali príjmy obce Pernek vzrásť v roku 2024 

o 1,61  % oproti roku 2023.  

 

2. Vývoj príjmov obce z miestnych daní v roku 2023 
 

Kontrola hlavnej kontrolórky p. Vlčkovej je ukončená a bude prejednaná na zasadnutí OZ 

26.2.2024. Návrh správy je v pripomienkovom konaní do 16.2.2024. 

Hlavné zistenia: 

- Dlhodobý dlh z minulých období je vo výške 3930 €. Je potrebné ich prehodnotiť a odpísať 

nevymožiteľné. Pri vymožiteľných ich aktívne vymáhať. 

- Povinnosť obce dovyrubiť úrok z omeškania vo výške 15 % p.a. aj spätne. 

- Využiť exekučné konanie pri dlhu vo výške nad 160 € u fyzických osôb (napr. formou 

zadržania vodičského preukazu, zablokovania financií na bankových účtoch, zrážok zo 

mzdy/sociálnych dávok a pod.).  

- Potreba vypracovania interného predpisu k postupu vymáhania dlžných súm na daniach 

a poplatkoch. 

Aktuálne k 31.12.2023 je dlh na miestnych daniach vo výške 5885,71 €. Následne v januári 

ešte bola zaplatená daň z roku 2023 vo výške 1640,62 €. Tzn. aktuálna výška dlhu je 

4245,09  €. 

 

3. Vývoj výdavkov obce na energie: elektrina a plyn 
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Komisia prerokovala aktuálne náklady na elektrickú energiu. Medziročne sa náklady na 

elektrickú energiu zvýšili len mierne. Nárast bol najmä v prvých mesiacoch roka 2023. 

Aktuálne prognózy nehovoria o zvýšení cien elektriny v roku 2024.  

Náklady na plyn v roku 2023 boli nižšie ako v roku 2022. Nové ceny plynu pre rok 2024 budú 

podľa očakávaní vyššie a preto je stále na mieste počítať s nárastom nákladov o 100 %. 

S takýmto nárastom počíta aj rozpočet obce pre rok 2024. 

V bode rôzne prerokuje komisia výstup zo stavebnej komisie ohľadom možností zvýšenia 

energetickej efektivity obecných budov. 

 

4. VZN č. 1/2024 - Zásady hospodárenia s majetkom obce Pernek 

 

Komisia prejednala návrh VZN 1/2024.  

FK navrhuje v návrhu VZN upraviť: 

- § 27 ods. 1 písm.  c) upraviť sumu na 50 € - zjednotiť sumu, aby nebolo potrebné zisťovať 

trvalý pobyt pozostalého resp. usporiadateľa. 

 

5. Rekonštrukcia hasičskej zbrojnice – aktuálny stav 

 

Aktuálne prebieha povoľovacie konanie na predčasné užívanie garážovej časti hasičskej 

zbrojnice.  

Na dokončenie horného podlažia HZ bude obec žiadať 15.2.2024 o dotáciu z MAS 

Podhoran vo výške 14 100 € - zateplenie strechy, sadrokartón.  

Na dokončenie bude potrebné uvoľniť z Rezervného fondu obce sumu 40 000 € (v tejto 

sume je aj vyššie spomenutá dotácia). Podmienkou dotačnej schémy je aj kolaudácia 

stavby, na ktorú by boli finančné prostriedky využité, do 30.6.2025. 

Skutočné náklady k februáru 2024 na rekonštrukciu sú cca 160 tisíc €. Spolu s plánovanými 

40 000 € pre rok 2024 sa dostanú reálne náklady na rekonštrukciu na cca 200 000 €. Oproti 

rozpočtu z roku 2018, ktorý bol súčasťou projektovej dokumentácie, sa podarilo obci 

ušetriť cca 20 % (oproti aktualizovanému rozpočtu je úspora až 80 %). Podarilo sa to vďaka 

svojpomocnej práci hasičov a dobrovoľníkov.  

 

Uznesenie FK č. 1/2024 

 

Komisia pre financie a rozpočet odporúča obecnému zastupiteľstvo schváliť postupné čerpanie 

rezervného fondu vo výške do 40 000 € na dokončenie rekonštrukcie hasičskej zbrojnice.  

 

ZA:  3 (Kahanec, Mgr. Smolinský, Mgr. Vanga) 

PROTI:  0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

 

6. Rôzne 

• Spolupráca s Centrom voľného času v Malackách 

• CVČ v Malackách navrhuje obci Pernek spolufinancovanie príspevkov na 

voľnočasové aktivity detí z obce Pernek v CVČ v Malackách.  

• Komisia odporúča obci preveriť prístup k tejto problematike v okolitých 

obciach. 
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• Informácia zo stavebnej komisie o návrhoch na zníženie energetickej 

náročnosti budov vo vlastníctve obce 

• Starosta informoval o výstupe stavebnej komisie k návrhom. Stavebná 

komisia odporúča postupne znížiť energetickú náročnosť budov obce.  

• Odporúčania zahŕňajú:  

• ObÚ: 1. Zateplenie časti podkrovia, 2. náhrada nevyhovujúceho kotla za 

moderný kondenzačný kotol, 3. fotovoltika 

• KD: 1. výmena zdroja vykurovania, 2. výmena osvetlenia na úsporné LED  

• Škola: 1. výmena zdroja vykurovania, 2. výmena osvetlenia na úsporné 

LED 

• Komisia odporúča stanoviť priority nasledovne: 1. zateplenie podkrovia 

v ObÚ, 2. výmena osvetlenia v škole, 3. výmena osvetlenia v KD, 4. 

výmena kotla pred začiatkom nasledujúcej vykurovacej sezóny v budove, 

kde je kotol v najhoršom stave. Ďalšie priority sa stanovia následne. 

• Na financovanie je možné využiť dotačné schémy, tie ale vyžadujú 

energetický audit. Náklady na audit sa pohybujú okolo 2500 €. 

 

• Aktuálny stav žiadostí o dotácie 

Envirofond – obec podala v novembri 2023 novú žiadosť na pokračovanie výstavby 

kanalizácie v obci – zatiaľ nie je rozhodnuté 

BSK – revitalizácia priestranstva pri hlavnej ceste – podaná, čakáme na 

vyhodnotenie 

MAS Podhoran – dotácia na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice – podaná 15.2.2024 

 

 

 
Zasadnutie komisie bolo skončené dňa 14.02.2024 o 21:44 hod. 

 

 

......................................................                                                       ..................................................... 

 Ivan Kahanec                                                                       Mgr. Jozef Smolinský 

                zapisovateľ                                                                                              overovateľ 

 

 

......................................................  

               Ivan Kahanec 

             predseda komisie  


